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Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Osman Gürün 

ADAY OLMUYOR
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Osman Gürün 

yaptığı yazılı açıklama ile, seçimlerde aday olmadığını 
açıkladı.

Seçimlere sayı-
lı günler kala, Büyük-
şehir Belediye Başka-
nı Osman Gürün’ün 

CHP’den yeni-
den aday 

göste-
rilip 

gösterilmeyeceği merak ko-
nusuydu.

Bu soru yanıtını buldu. 
Osman Gürün 31 Mart se-
çimleri için aday olmayaca-
ğını açıkladı.

Gürün’ün yaptığı yazılı 
açıklama şu şekilde;

Çok Kıymetli Hemşeh-
rilerim.

1999 yılında Muğla Bele-
diye Başkanlığıyla başlayan 
ve 2014 yılında Büyükşehir 
Belediye Başkanlığıyla de-
vam eden 3 dönem İl, 2 dö-
nem Büyükşehir Beledi-
ye Başkanlığı görev süre-
cimi 2024 yerel seçimleri 
ile noktalamak amacıy-
la önümüzdeki seçimler-
de aday olmama kara-
rı aldım.

Başta hangi partiye gönül 
vermiş olursa olsun bu fırsa-
tı ve görevi bana veren tüm 
hemşehrilerime, bu onu-
ru beş dönem yaşatan kuru-
luşun ve kurtuluşun partisi 
Cumhuriyet Halk Partimize, 
desteğini hep yanımda his-
settiğim eşim ve çocukları-
ma, yol ve mesai arkadaşları-
ma teşekkür ediyorum.

2024 yerel seçimleri-
nin ülkemize ve Muğlamı-
za şimdiden hayırlı olmasını 
diliyor, cumhuriyetin ikin-
ci yüzyılında da aydınlık ve 
refah bir Türkiye, mutlu bir 
Muğla’da birlikte yaşamak 
dileğiyle saygı ve şükranları-
mı sunuyorum.

açıklamanın tamamı-
82DE

CHP Ortaca Belediye Başkan Aday Adayı Evren Tezcan;

Ortaca’yı Sosyal Demokrat 
Belediyecilikle buluşturacağız, 

ortak akılla hep birlikte yöneteceğiz
CHP’den Ortaca Belediye Başkan Aday 

Adaylığını ilk duyuran isimlerden olan Ev-
ren Tezcan, aday adaylığı başvurularının 
resmen başlamasıyla birlikte başvurusunu 
yaptı.

Evren Tezcan açıklamasında, “Ortaca’yı 
5 yıl aradan sonra yeniden sosyal demokrat 
belediyecilikle buluşturacağız. İlçemizi or-
tak akılla hep birlikte yöneteceğiz. Bu duygu 
ve düşüncelerle diğer aday adayı arkadaşla-
rıma başarılar diliyor, desteklerinizi bekliyo-
rum” dedi.

83DE

Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu 
Büyükelçisi Nikolaus Meyer-Landrut ve 
AB Delegasyonu ekibi Göcek’i ziyaret etti
Teknelerin sıfır 
emisyonlu elektrikli 
motorlara dönüşümü 
konusunda toplantı 
gerçekleştirildi

84DE

Yunus Emre 
Armağan 
Ortaca 
Belediye 
Başkan Aday 
Adayı oldu

CHP’de Belediye Başkan 
Aday Adaylığı için başvuran 
isimlerden bir tanesi, İmamoğ-
lu ailesine de yakınlığı ile bilinen 
sürpriz bir isimden geldi. 87DE

Basın İlan Kurumu Ge-
nel Müdürü Cavit Erkılınç, 
BİK Analitik dijital ölçüm-
leme sisteminin sorunsuz 

çalıştığını, kimin gerçek, ki-
min sahte trafik ürettiğini 
bildiklerini söyledi.

86DA

Erkılınç: Yanlış 
yollara tevessül 

edenler kendilerini 
kandırıyor

Köyceğiz Yunus Em-
re Ortaokulu Hentbol Takı-
mı, Belediye Başkanı Kamil 

Ceylan’ı makamında ziya-
ret ettiler.

86DA

Yunus Emre Ortaokulu 
Hentbol takımı, Muğla 

şampiyonu oldu

KADES 
Ve Kadına 

Karşı Şiddet 
Bilgilendirmesi 

Yapıldı
25 Kasım Kadına Yöne-

lik Şiddete Karşı Uluslarara-
sı Mücadele Günü etkinlik-
leri kapsamında Ortaca’da 
kadına karşı şiddet ve Kadın 
Acil Destek (KADES) uygu-
laması hakkında bilgilendir-
me gerçekleştirildi. 87DE

BODRUM, 
TTI İzmir 
Fuarında 

yerini alıyor
T.C. Kültür ve Tu-

rizm Bakanlığı himaye-
lerinde, İZFAŞ ve TÜR-
SAB iş birliği ile Ulusla-
rarası Turizm Ticaret Fu-
ar ve Kongresi’nin 17’ncisi, 
7-9 Aralık 2023 tarihlerin-
de FUARİZMİR’de gerçek-
leşecek. 84DE

Ortaca Final Okulları’nda 
Öğretmenler Günü coşkusu
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Davacı MUHAMMED FETHULLAH CEM CEYLAN 
aleyhine mahkememizde açılan Nüfus (Adın İptali İs-
temli) davasının yapılan açık yargılaması sonunda; Da-
vanın kabulüne,Muğla İli, Dalaman İlçesi, Merkez Ma-
hallesi/Köyü, Cilt No:3, Hane No:297, BSN:22’da nüfu-
sa kayıtlı, 29993227980 T.C. Kimlik Numaralı, Şerif ve 
Fatma oğlu, 25/07/1994 Dalaman doğumlu Muhammed 
Fethullah Cem Ceylan’ın “MUHAMMED FETHULLAH” 
olan isminin iptali ile isminin “CEM CEYLAN” olarak NÜ-
FUSA TESCİLİNE , karar verildi. İlan olunur. 28/11/2023
Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr.’de Basın: ILN01941759

ORTACA 
1. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİ

Toplantıya Yönetim Ku-
rulu üyeleri Seydikemer 
Kaymakamı Yıldız Büyü-
ker, Fethiye Ticaret ve Sana-
yi Odası Başkanı Osman Çı-
ralı, Seydikemer Belediye 
Başkanı Bayram Önder Ak-
denizli ve Organize Sanayi 
Bölge Müdürü Tayyar Şaş-
maz katıldı.

Toplantıda, geçtiğimiz 
günlerde yapılan Organize 
Sanayi Bölgesinin Etüt, Pro-
je, Mühendislik İşleri Hiz-
met Alımı ihalesini kazanan 
Özbek İnşaat Limited Şirke-
ti ile Hâlihazır Harita İşlem-
leri, İmara Esas Jeolojik Je-
oteknik Etüt Raporu İşlem-
leri, Genel Yerleşim Planı ve 
Üst Yapı Projeleri İşlemle-
ri, 1/5000 Nazım ve 1/1000 

Uygulama İmar Planları İş-
lemleri, Parselasyon Planı ve 
Tescil İşlemleri, Altyapı Pro-
jeleri (Yol, Atıksu, İçme ve 
Kullanma Suyu, Yağmur Su-
yu, Elektrik, Telekom) İşle-
rinin yapımı için sözleşme 
imzalanmıştır.

Toplantıda ayrıca, önü-
müzdeki günlerde ayrıntıla-
rı duyurulacak çağrı ile Or-
ganize Sanayi Bölgesinde 
yatırım yapmak için parsel 
tahsisi isteyen firmalar için 
Ön Talep Başvuruları alın-
ması kararlaştırıldı.

Fethiye ve Seydikemer 
İlçelerimizde bulunan ve süt 
hayvancılığı, süt ürünleri 
üretimi veya süt hayvancılı-
ğına yönelik sanayi tesisleri 
kurmak isteyen yatırımcıla-
rın başvurularının öncelikli 
olarak alınacağı belirtildi.

Seydikemer Tarıma Dayalı Süt 
Sığırcılığı İhtisas O.S.B. Etüt, Proje 

Mühendislik İşleri Sözleşmesi İmzalandı
Seydikemer Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 

Toplantısı Muğla Valisi Sayın İdris Akbıyık başkanlığında Valilik 75. Yıl Toplantı 
Salonunda yapıldı.

ZAYİ
Göcek Liman Başkanlığı’ndan aldığım, Ela Enbiya 
Ecrin 2 isimli tekneme ait, Bağlama Kütüğü Ruhsat-

namesi kayboldu. Hükümsüzdür.
Ramazan Çetintürk

63607117786

 » Ceylin Şener
Muğla Büyükşehir 

Belediye Başkanı Dr. 
Osman Gürün Macaristan 
Ankara Büyükelçisi Viktor 
Matis’i makamında ağırladı. 
Ziyarette iki ülke arasındaki 
kültürel birliğin sosyal ve 
ekonomik olarak gelişmenin 
de önünü açtığını söyleyen 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Osman Gürün, 
dünya barışının tüm ülkeler 
için en önemli şey olduğunu 
vurguladı. 

Macaristan Ankara 
Büyükelçisi Viktor Matis 
Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Osman 
Gürün’ü ziyaretinde Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kurucusu 
Atatürk zamanında 
başlayan iyi ilişkilerin 
devam ettiğini söyledi. 
Matis, derin bir tarihe 
dayanan iki ülke arasındaki 
ilişkilerin ve işbirliğinin 
günümüzde artarak devam 
ettiğini söylerken, kültürel 
ve ekonomik alanda 
ilişkilerin yanında bilim 
konusunda da iki ülkenin 
ortak projelerle işbirliği 
yapabileceğini söyledi. 

Başkan Gürün; “Tüm 

dünyanın ihtiyacı olan 
barışı güçlü biçimde 
savunmalıyız”

Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkanı Dr. 
Osman Gürün Macaristan 
ile Türkiye arasındaki 
kültür birliğinin iki 
ülkeyi güçlü kıldığını, 
sosyal, ekonomik olarak 
gelişmeyi hızlandırdığını 
belirtti. Başkan Gürün; 
“Macaristan ve Türkiye 
tarihsel olarak birçok 
deneyimi birlikte paylaşan 
iki ülke. Bu birliktelik 
sosyal, ekonomik, kültürel 
olarak bizleri daha yakın 
hissettiriyor. Geçmişimiz 
ve ortak değerler üzerine 
inşa edeceğimiz birliktelikle 
sağlam bir geleceğe 
yürüyoruz. Güven ve 
barış içinde ilişkilerimizi 
geliştirmeliyiz. Barış 
ikliminin oluşması için 
bizler hep birlikte üzerimize 
düşeni yapmalıyız ve her 
ne olursa olsun barışı 
savunmalıyız. Sayın 
büyükelçiye ziyaretleri 
için çok teşekkür ediyor, 
kendilerini Muğla’mızda 
ağırlamaktan büyük 
mutluluk duyuyorum” dedi.

Macaristan 
Büyükelçisi’nden 

Başkan Gürün’e Ziyaret
Macaristan Ankara Büyükelçisi Viktor 

Matis Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Osman Gürün’ü ziyaret 

etti. 

Bodrum Belediyesi Şehir Tiyatrosu, her cumartesi sa-
at 14.00’te renkli karakterlerin yer aldığı çocuk oyunu Sihirli 
Gemi’yi tiyatro severlerle buluşturacak. 

Dünyada ve özellikle üç tarafı denizle çevrili Türkiye’de 
önemli bir konu olan deniz kirliliği sorununa odaklanan 
oyun renkli rejisi, özgün şarkıları ve danslarıyla seyircilerini 
korsanların, papağanların, balıkların dünyasına davet ediyor. 

Oyunda, çocukların bakışıyla deniz kirliliğinin sebeple-
ri ve sonuçlarından bahsedilirken, dünyanın tüm canlılara 
ait olduğu ve çocuklara güzel bir gelecek armağan etmek için 
herkesin sorumlulukları olduğunu vurgulanıyor. Ayrıca hava 
kirliliği, orman yangınları, termik santraller gibi ekolojik so-
runların bir bütün olduğunu yansıtan oyun, küçük seyircile-
rini eğlendirirken deniz sevgisinin önemini anlatıyor.

Yönetmen Sertaç Aydın oyun ile ilgili Sihirli Gemi’nin se-
zon boyunca yıldız tozlarını serpmeye devam edeceğini söy-
lerken “Sihir hayatınızdan hiç eksik olmasın. Yıldız tozları 
tüm çocukları sarsın” dedi.

Biletler, Nurol Kültür Merkezi Bodrum Belediyesi Şehir 
Tiyatrosu gişesinden temin edilebilir ve 0 (252) 363 83 00’dan 
detaylı bilgi alınabilir.

SİHİRLİ GEMİ
Yazan: Ezgi Deniz Alpan
Yöneten: Sertaç Aydın
Oynayanlar: Mehmet Akif Yaşar/ Ecem Zaralıoğlu / Ziba 

Türk Ateş / Burçe Özer/ Simay Su Güleç / Veli Koçak
Yönetmen Yardımcısı: Ziba Türk Ateş
Reji Asistanı: İpek Aydın
Dekor: Kader Aktü / Hüseyin Akşen
Işık: Mustafa Kalaycıoğlu
Kostüm Tasarım: Burcu Şamlı/Uygulayıcı: Tarihi Kos-

tüm Evi
Müzik: Selin Sağol Sade
Koreograf: Mutlu Akgün Gökalp
Efekt: Murat Uzun
Sahne Ressamı ve Afiş Tasarım: Kader Aktü
Sahne Amiri: Oğulcan Çelik

“Sihirli Gemi” Çocuk Oyunu 
her Cumartesi sahnede 
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Aday adaylık başvu-
rusunu CHP Ortaca İlçe 
Başkanlığı’nda düzenledi-
ği basın açıklamasıyla yapan 
Evren Tezcan, “Ortaca’yı 5 yıl 
aradan sonra yeniden sosyal 
demokrat belediyecilikle bu-
luşturacağız. Ortak akılla hep 
birlikte yöneteceğiz” dedi.

Tezcan’ın aday adaylı-
ğı açıklamasına, İlçe başkanı 
Özcan Özsoy, Kadın Kolları 
başkanı Nejlin Yalçın, Genç-
lik Kolları Başkanı Umut Si-
vas, daha önceki dönemlerde 
görev yapan meclis üyeleri, 
Ortaca Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Hüsamettin 
Karaşahin, Ortaca Şoför-
ler Odası Başkanı Halil Er-
pek, bazı mahalle muhtarları,  
partililer ve davetliler katıldı. 
Evren Tezcan, ilçe başkanlığı 
toplantı salonuna sığmayan 
davetlileri eşi Kerime Tezcan 
ile birlikte karşıladı.

CHP Ortaca Belediye 
Başkan Aday Adayı Evren 
Tezcan, konuşmasında, 31 
Mart 2024 yerel yönetimler 
seçimlerine 4 ay, Ortaca’nın 
Cumhuriyet Halk Partili kad-
rolarla yönetileceği günle-
re kısa bir süre kaldığını ifa-
de ederek, “Bugün, siz değer-
li partililerimizin huzurunda 
31 Mart 2024 yerel yönetim-
ler seçimlerinde Cumhuriyet 
Halk Partisi Ortaca Belediye 
Başkan aday adaylığımı açık-
lıyorum” dedi.

2019-2023 yılları arasın-
da Ortaca Cumhuriyet Halk 
Partisi İlçe Başkanı olarak gö-
rev yaptığını belirten Evren 
Tezcan, “Bu görevim süresin-
ce, yönetim kurulu arkadaş-
larımızla birlikte elimizden 
gelen gayreti gösterdik. Bu 
çalışmalarımız sonucunda 
sizlerin de desteğiyle Millet-
vekilliği ve Cumhurbaşkan-
lığı seçimlerinde ilçemizdeki 
yüzde 67’lere ulaşan oy oran-
larıyla Muğla’daki en güçlü il-
çelerden biri olduk” diye ko-
nuştu.

ÜYELERİMİZ ÖN 
SEÇİM İSTEDİ, 
ÜYELERİMİZİN 

İSTEDİĞİ OLDU”
Evren Tezcan açıklama-

sında şunları söyledi: “Parti-
lilerimizle yaptığımız toplan-
tılarda ve bire bir görüşme-

lerimizde bizden istedikleri 
belediye başkan adaylarının 
belirlenmesinde önseçim ta-
lepleri vardı. Ben ve arkadaş-
larım her ortamda önseçim 
yapılması için elimizden gele-
ni yapacağımızın sözünü ver-
miştik. İlçe yönetimimiz ve il 
yönetimimiz ön seçim yapıl-
ması konusunda açıklama-
larda bulunmuşlardı. Kurul-
tayda genel başkanımız sayın 
Özgür Özel de adayların ön 
seçimle belirleneceğini açık-
ladı. Dolayısıyla Ortaca’da 
Belediye Başkanı adayı par-
timizin önümüzdeki günler-
de belirleyeceği tarihte üyele-
rimizin oylarıyla ön seçim ile 
belirlenecek. Ortaca’yı 5 yıl 
aradan sonra yeniden sosyal 
demokrat belediyecilikle bu-
luşturacağız. İlçemizi ortak 
akılla hep birlikte yönetece-
ğiz. Bu duygu ve düşünceler-
le diğer aday adayı arkadaşla-
rıma başarılar diliyor, destek-
lerinizi bekliyorum.”

Partililerin sorularını da 
yanıtlayan Evren Tezcan, 
“Ben aday adayıyım. Önse-
çimde eçilirsem adayım. Se-
çilemezsem kim adayımız 
olursa kapı kapı dolaşıp oy is-
teyeceğime, maddi mane-
vi destek olacağıma namu-
sum üzerine söz veriyorum. 
Diğer aday adayı arkadaşları-
mın da aynı düşüncede oldu-
ğunu düşünüyorum” ifadele-
rini kullandı.

Aday adaylarına başarı-
lar dileyen CHP Ortaca İlçe 
Başkanı Özcan Özsoy, parti-
lilerin İstanbul ve Ankara'da 
atama için dolaştıkları du-
yumları olduğunu dile ge-
tirmeleri üzerine, “kesinlikle 
önseçim olacak.” Diyerek ata-
ma bekleyenlere son nokta-
yı koydu.

EVREN TEZCAN 
KİMDİR?

1979 yılında Köyceğiz'de 
doğdu. İlkokul ve ortaoku-
lu Dalyan'da, lise öğrenimini 
Ortaca Lisesi'nde tamamladı. 
Üniversite eğitimini yurt dı-
şında Near East University'de 
işletme üzerine bölüm bi-
rincisi ve yüksek onur dere-
cesiyle tamamladı. Akabin-
de, Yüksek lisansını Amerika 
Birleşik Devletleri'nde Uni-
versity Of North Alabama'da 

İşletme alanında, uluslara-
rası ticaret uzmanlığı üzeri-
ne yaptı.

Birleşmiş Milletler, Dün-
ya Bankası, Uluslararası Ça-
lışma Örgütü, Uluslarara-
sı Af Örgütü, Avrupa Birli-
ği, Moody İnternational, Bu-
reav Veritos,Det Norske Veri-
tas, Ege Bölgesi Sanayi Odası, 
Ege İhracatçılar Birliği, İhra-
catı Geliştirme Etüt Merke-
zi, İzmir Ticaret Odası, Türk 
Dış Ticaret Vakfı gibi birçok 
ulusal ve uluslararası kurum-
ların düzenlemiş olduğu eği-
tim ve seminerlere katılarak 
sertifikalar aldı. Bu eğitim-
lerle kendini geliştirerek çe-
şitli alanlarda bilgi ve beceri-
ler edindi.

Yüksek lisansını tamam-
ladıktan sonra, turizm ve ta-
rım alanında faaliyet göste-
ren aile şirketinde çalışmaya 
başladı. 15 yıldır aile şirketin-
de yönetici olarak görev yap-
makta.

Ayrıca, sivil toplum ku-
ruluşlarında da aktif olarak 
görev alıyor. Atatürkçü Dü-
şünce Derneği, Çağdaş Ya-
şamı Destekleme Derne-
ği, Dalaman-Ortaca-Köyce-
ğiz Turizm Birliği, Muğla Ye-
rel Tohum Derneği, Doğayı 
ve Hayvanları Koruma Der-
neği, Dalyan Kültür ve Çev-
re Koruma Derneği, Dalyan 
Otelciler Derneği ve Dalyan 
Su Sporları Derneği'nin üyesi 
ve bu derneklerin bazılarında 
yönetici olarak bulunmakta.

2019-2023 yılları arasın-
da, Ortaca Cumhuriyet Halk 
Partisi İlçe Başkanı olarak gö-
rev yaptı.

Evli ve bir kız çocuk ba-
bası olan Evren Tezcan, iyi 
derecede İngilizce biliyor.

CHP Ortaca Belediye Başkan Aday Adayı 
Evren Tezcan;

Ortaca’yı Sosyal Demokrat 
Belediyecilikle buluşturacağız, 
ortak akılla hep birlikte yöneteceğiz
CHP’den Ortaca Belediye Başkan Aday Adaylığını ilk duyuran isimlerden olan Evren 
Tezcan, aday adaylığı başvurularının resmen başlamasıyla birlikte başvurusunu 
yaptı.



01.12.2023 CUMA4 www.guneyege.net

 » Harun Yıldırım
Avrupa Birliği Türkiye De-

legasyonu Büyükelçisi Nikola-
us Meyer-Landrut ve AB Dele-
gasyonu ekibi her yıl düzenle-
nen ‘EUBeachCleanup’ (AB Sa-
hil Temizleme Kampanyası) ve 
‘Mapmytree’ (Ağaç Dikim Kam-
panyası) kapsamında bu yıl 
Göcek’i ziyaret etti. 

Ziyareti sırasında deniz kirli-
liği ve deniz sektöründe sıfır kar-
bon çözümleri konusunda si-
vil toplum kuruluşları ile görüş-
melerde bulundu. Mavi Genç-
lik ve Spor Kulübü Derneği, Dal-
yan Deniz Taşıyıcılar Kooperatifi, 
Çandır Deniz Taşıyıcılar Koo-

peratifi üyelerinin katılımıyla sı-
fır atık uygulamaları, çevre dostu 
teknolojiler, atıkların geri dönüşü-
mü ve bölgede faaliyet gösteren 
teknelerin sıfır emisyonlu elekt-
rikli motorlara dönüşümü konu-
sunda toplantı gerçekleştirildi. 

Türkiye’de elektrikliye dönü-
şümde liderlerden biri olan Eko-
mavi Denizcilik’in sahibi Özleyiş 
Çakır’da bu toplantıda tekne mo-
torlarında sıfır emisyonlu çözüm-
ler konusunda bilgilendirmede 
bulundu. Kooperatif üyeleri, ik-
lim değişikliği ile mücadelede de-
nizler için harekete geçmeye ha-
zır olduklarını ve toplantıyla ilgili 
memnuniyetlerini bildirdi.

Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu 
Büyükelçisi Nikolaus Meyer-Landrut ve AB 
Delegasyonu ekibi Göcek’i ziyaret etti

Teknelerin sıfır 
emisyonlu elektrikli 
motorlara dönüşümü 
konusunda toplantı 
gerçekleştirildi

 » Ceylin Şener
Her yıl dünyanın dört bir 

yanından turizm profesyonellerini 
bir araya getiren ve Türkiye’nin 
en büyük uluslararası turizm 
platformu haline gelen TTI İzmir 
Uluslararası Turizm Ticaret 
Fuar ve Kongresinde B Holünde 
Türkiye’nin gözbebeği turizm 
destinasyonu Bodrum da yerini 
alacak. 

Bodrum Belediyesi, Bodrum 
Tanıtma Vakfı (BOTAV) destekle-
ri ve Bodrum Ticaret Odası (BOD-
TO) organizasyonu ile kurulacak 
Bodrum standı, turizm profesyo-
nellerini bir araya getirirken bölge-
nin tanıtımı için de çalışmalar yü-
rütecek. 

Bodrum Standı, B holünde 
B-214 kodlu alanda yer alırken 7-9 
Aralık tarihleri arasında 10.00-
18.00 saatleri arasında konuklarını 
ağırlayacak. 

BODTO Başkanı Mahmut 
Serdar Kocadon Bodrum 

standının tüm Bodrum firmaları 
için bir toplantı ortamı olarak 
tasarlandığına dikkat çekerken, 
“Üyelerimizi Bodrum standımızda 
iş görüşmelerini yapmaları için 
davet ediyoruz. Tüm üyelerimizi 
ve Bodrum severleri standımıza 
bekliyoruz. Turizmle ilgili 
işletmelerimize katkı sunabilirsek 
ne mutlu bizlere.” dedi. 

BODTO Başkanı, 
desteklerinden dolayı Bodrum 

Belediyesi, İMEAK DTO Bodrum 
Şubesi, TÜRSAB Bodrum 
BTK, BOTAV, BODER ve diğer 
STK’lara teşekkürlerini sundu. 
Bodrum’a yakışan bir iş birliği 
halinde Bodrum standını organize 
ettiklerini söyleyerek şöyle dedi: 

“Bodrum, dostluğun, huzurun, 
mutluluğun kentidir. Biz de bunun 
en güzel örneklerinden birini 
sergileyerek fuara ortak katılıyoruz.” 

Başkan Mahmut Serdar 

Kocadon, Bodrum standında 
turizme ve ticarete büyük katkısı 
olan denizciliğin ön plana 
çıkarıldığını açıklarken alternatif 
turizm çeşitlerinden agro-turizm, 
doğa yürüyüşü, kış festivalleri 
gibi ögelerin tanıtılacağı bilgisini 
paylaştı. 

Başkan Aras: “Bodrum’un 
değerlerine birlikte sahip çıkacağız”

Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras TTI İzmir Fuarı ile 
ilgili yaptığı açıklamada, Bodrum 
turizm sektörünün birlik ve 
beraberlik duygusuyla ortak 
hedeflere ulaşmak için hareket 
etmesinin önemine değinirken 
şunları söyledi:

“En önemli turizm 
destinasyonlarından biri olan 
kentimiz, cazibe merkezi olarak 
tüm dünyadan beğeni alıyor. 
Bu noktada kentimizin doğal 
ve kültürel çekiciliklerinin ve 
zenginliğinin fuara gelecek 
olanlara doğru bir ifadeyle 

anlatılması büyük önem taşıyor. 
Uluslararası pazarda iyi bilinen 
bir kent olmasına rağmen, 
kongrelerde yer almamız ve 
var olan güzelliklerimizi doğru 
ifade etmemiz çok önemli. 
Dünya çapında imajımızı 
geliştirmek, tanıtım ve pazarlama 
faaliyetlerimizi organize etmek için 
ise birlik ve beraberliğe ihtiyacımız 
var. Çünkü hepimizin tek bir 
hedefi var: Bodrum’un var olan 
potansiyelini korumak ve kentimizi 
geliştirmek. Bu hedefe ulaşmak 
için de ortak bir akıl oluşturuyor ve 
turizm çeşitliliğimizi hep birlikte 
haykırıyoruz. Ben BODTO, 
İMEAK DTO Bodrum Şubesi, 
TÜRSAB Bodrum BTK, BODER 
ve diğer STK’lara bu ortaklık ve 
iş birliği için kent yaşayanlarımız 
ve turizm paydaşlarımız adına 
teşekkür ederim. Değerlerimize 
birlikte sahip çıkarak Bodrum’un 
gücüne güç katmak için çalışmaya 
devam edeceğiz.”

BODRUM, TTI İzmir Fuarında yerini alıyor
T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı himayelerinde, İZFAŞ ve TÜRSAB iş birliği ile Uluslararası Turizm Ticaret Fuar ve Kongresi’nin 

17’ncisi, 7-9 Aralık 2023 tarihlerinde FUARİZMİR’de gerçekleşecek. 
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 » Harun Yıldırım
Ortaca Final Okulları Öğretmenleri, 24 Ka-

sım Öğretmenler Günü'nü Dalaman Lykia Re-
sort & Termal Spa Otelde düzenlenen gecede gö-
nüllerince eğlenerek kutladılar.

Final Okulları öğretmenlerinin katıldığı kut-
lama yemeği Okul Kurucusu Aşkın Turan’ın açı-
lış konuşması ile başladı. Aşkın Turan, “Ne ka-
dar büyük bir aile olduğumuzu bir kez daha gör-
düm, iyi ki aramızdasınız, öğretmenler gününü-
zü kutluyorum” diyerek sözlerini sonlandırdı.

Gece plaket töreni ile devam etti. Final çatısı 
altında 5. yılını tamamlayan öğretmenler ve yö-
netim ekibi plaketlerini Okul Kurucusu Aşkın 
Turan’ın elinden aldılar. 

Yemeğe katılan herkese teşekkür eden okul 
müdürü Şenay Turan ise, “Cumhuriyetimizin 
100. yılında siz değerli öğretmenlerimiz ile bu 
akşamda buluşmak çok kıymetli. Başarılarla do-
lu geçirdiğimiz 7. yılımızda hepinizin katkıla-
rı ile yeni başarılar elde edeceğimize olan inan-
cım tam. 

Günümüz kutlu olsun, iyi ki aynı yolda siz-
lerle yürüyoruz. İyi ki varsınız!” diyerek tüm öğ-
retmenlerin gününü kutladı.

Ödül töreni ve pasta kesimi ile devam eden 
gecenin ortalarına doğru öğretmenler için he-
diye çekilişi gerçekleşirken müzik ve eğlence ile 
kutlama yemeği sona erdi.

Ortaca Final Okulları’nda 
Öğretmenler Günü coşkusu

Muğla Yemekleri 
Kitabına Dünya 
İkinciliği Ödülü
 » Ceylin Şener

Her yıl dünyanın farklı bir ülkesinde ger-
çekleşen ve dünyanın tek yemek kitabı yarışma-
sı olan “Gourmand World Cookbook Award” 
bu yıl 27-29 Kasım tarihleri arasında Suudi 
Arabistan’ın başkenti Riyad’da düzenlendi. Yarış-
mada Muğla Büyükşehir Belediyesi tarafından 
hazırlanan Gocamandan Toruna Muğla Yemek-
leri adlı kitap yemek mirası dalında dünya ikin-
cisi oldu. 

Türkiye’nin Akıllı Tek Yemek Kitabı 446 Ye-
mek Tarifi Bulunuyor

Muğla Büyükşehir Belediyesi özellikleri ile 
Türkiye’de tek olan “Gocamandan Toruna Muğla 
Yemekleri” kitabının hazırlıklarına 2009 yılında 
başladı. Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Ortaca 
Meslek Yüksek Okulu Öğretim Elemanı Dr. Sel-
ma Atabey tarafından hazırlanan Gocamandan 
Toruna Muğla Yemekleri kitabı 13 ilçe ve köyleri 
dolaşılarak tarifler toplanarak hazırlandı. 446 ye-
mek tarifinin bulunduğu kitap Türkçe ve İngiliz-
ce olarak hazırlandı. 

Ayrıca Kitapta her bir yemek tarifinin video-
suna sayfadaki barkodla ulaşılabilirken, kitap bu 
özelliği ile Türkiye’de ilk akıllı yemek kitabı olma 
özelliğine sahip. 

Muğla Yemekleri Dünya İkincisi
Bu yıl Riyad’da düzenlenen “Gourmand 

World Cookbook Award” yarışmasında Yemek 
mirası kategorisinde Gocamandan Toruna Muğ-
la Yemekleri kitabı Dünya ikincisi olurken, yarış-
mayı Amerika’dan “The Ark of Taste” isimli kitap 
kazandı. Aynı yarışmada Singapur üçüncü Ro-
manya ise dördüncü oldu. 

Osman Gürün aday olmuyor
 » Harun Yıldırım

Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Osman Gürün bugün 
yaptığı yazılı açıklama ile aday 
olmadığını belirtti.

Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Osman Gürün’ün yaptığı 
açıklama şu şekilde;

Ülkemizde genel seçimle-
rin tamamlanmasının ardın-
dan 2024 yerel seçim sürecine 
girmiş bulunuyoruz. 1999 yerel 
seçimlerinde hemşehrilerimin 
oylarıyla Muğla Belediye Baş-
kanı olarak göreve başladım ve 
3 dönemin ardından 2014 yı-
lında 13 ilçemizdeki hemşeh-
rilerimin oylarıyla kurucu Bü-
yükşehir Belediye Başkanı ola-
rak seçildim.

Bir yandan Büyükşehir ya-
pısını oluştururken bir yandan 
da kentimizin eksiklerini be-
lirleyerek hızlı bir şekilde çö-
züme yönelik çalışmalara baş-
ladık. İlk dönem yapmış oldu-
ğumuz çalışmalar ve hayata ge-
çirdiğimiz projelerin ardından 
2019 yerel seçimlerinde ikin-
ci kez Büyükşehir Belediye Baş-
kanlığına değerli Muğlalıların 
oylarıyla seçildim. Muğlaya ve 
hemşehrilerime 27 yıl hekim 
olarak 25 yıl da belediye başka-
nı olarak hizmet verdim.

3 dönem Muğla İl Beledi-
ye Başkanlığı ve 2 dönem Bü-
yükşehir Belediye Başkanlığı 
görevlerini yürütürken bu gö-
revleri bana Muğlalı hemşeh-
rilerimin bir emaneti görerek, 

siyasi bir yaklaşım gösterme-
den tüm kentin belediye baş-
kanı olarak görev yaptım. Ka-
mu kaynaklarını korunmak, 
vatandaşlarımızın tek kuruşu-
nun hesabını verebilecek şekil-
de şeffaf ve hukuk çerçevesinin 
dışına çıkmadan çalışmak, ba-
na güvenenlerin başını öne eğ-
dirmeyecek şekilde hizmet ver-
mek önceliğim oldu. çocukla-
rımıza korunmuş, talan edil-
memiş bir kent bırakmak için 
çevre ve imar konularında mü-
cadele ederken, ekibimle birlik-
te alt yapıdan tarıma, sağlıktan 
kültür faaliyetlerine varıncaya 
kadar birçok konu da proje ve 
hizmet ürettik.

Hizmet üretme çabasıyla 
geçen bu sürecin sonunda 2024 

yerel seçimlerine yaklaştığımız 
bu günlerde aday belirleme sü-
reci de Genel Merkezimiz tara-
fından başlatıldı. 5 dönem, 25 
yıl gibi uzun bir süre görev yap-
ma onurunu yaşayan bir Bele-
diye Başkanı olarak yapmış ol-
duğum değerlendirmeler sonu-
cunda 2024 yerel seçimleri için 
aday olmama kararı aldım.

Bana 3 dönem il, 2 dönem 
büyükşehir belediye başkanlı-
ğı fırsatı ve görevi veren, önce-
likle hangi partiye gönül vermiş 
olursa olsun bu emanetin sa-
hibi olan tüm Muğlalılara, ku-
ruluşun ve kurtuluşun partisi, 
üyesi olmaktan onur duyduğun 
Cumhuriyet Halk Partimize,  
desteklerini her zaman yanım-
da hissettiğim çok değerli eşim 

ve çocuklarıma, bugüne kadar 
birlikte yürüdüğümüz yol arka-
daşlarıma ve tabii ki birlikte gö-
rev yaptığım mesai arkadaşları-
ma sonsuz teşekkür ediyorum.

2024 yerel seçimlerinde 
partimiz tarafından Muğlamız-
da aday gösterilecek tüm arka-
daşlarıma şimdiden başarılar 
diliyor ihtiyaç duyduklarında 
her zaman yanlarında olacağı-
mı bilmelerini istiyorum. 

2024 seçimlerinden 
başarıyla çıkacak arkadaşımıza 
görevi devredeceğim güne 
kadar Muğlamın emaneti olan 
görevimi ilk günkü heyecan 
ve özveriyle sürdüreceğimi 
belirterek tüm hemşehrilerime 
saygı ve şükranlarımı 
sunuyorum.

Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Osman Gürün yaptığı yazılı açıklama ile, seçimlerde 
aday olmadığını açıkladı.
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Basın İlan Kurumu (BİK) 32. 
Dönem 4. Genel Kurul Toplantısı, 
Genel Müdür Cavit Erkılınç’ın ko-
nuşması ile başladı.

Deprem bölgesine yapılan ziya-
retlere ilişkin bilgi veren Erkılınç, 
Kurum olarak üçüncü kez deprem 
bölgesine giderek, basın temsilcileri 
ve çalışanlarıyla bir araya geldikleri-
ni kaydetti. 

Sorunları yerinde tespit ederek 
hızlı çözüm üretme anlayışını sür-
dürdüklerini belirten Erkılınç, “Ma-
latya, Adıyaman, Kahramanmaraş, 
Hatay ve Osmaniye illerine yönelik 
müsamahakâr, iyi niyet odaklı an-
layış ve tavrımızı süre gözetmeksi-
zin sürdüreceğiz. Bu illerdeki basın 
kuruluşlarımız ve çalışanları bizle-
re emanet. Kendi ayakları üzerinde 
duracakları güne kadar yanlarında 
olmaya, omuz vermeye devam ede-
ceğiz” dedi.

“İyi niyet ve gayretlerini 
gördüğümüz 

basın kuruluşlarını 
destekleyeceğiz”

İnternet haber sitelerinin sü-
reli yayın kapsamına alınarak res-
mi ilan yayımlama hakkı kazanma-
sına ilişkin mevzuat değişiklikleri-
ne değinen Genel Müdür Erkılınç, 
“Yasa çıkmasın diye Meclis’e çıkart-
ma yaparak, protestocuların ön sa-
fında yer tutanlar, şimdilerde inter-

net haber sitelerinin sevdalısı oldu-
lar. Çünkü unuttukları gazetecili-
ğin, haber üretmenin ve haber at-
latmanın tadına vardılar. Daha az 
maliyetle, daha hızlı şekilde okura 
ulaşmanın ve anında geri bildirim 
almanın hazzını yaşadılar. Bir kısmı 
da emeksiz kolay paraya alıştı, şim-
di bunu kaybetmek istemiyor” şek-
linde konuştu. 

Mesleki anlamda doğruyu ya-
pan, iyi niyet ve gayretleri görülen 
internet haber sitelerini destekle-
meye devam edeceklerinin altını çi-
zen Erkılınç, şöyle devam etti: 

“Hoşgörülü yaklaştığımız, gör-
memek için yüzümüzü çevirdiği-
miz durumlar olduğunu saklamı-
yoruz. İnternet haber siteleri çoğal-
sın, sisteme dâhil olsun, nitelikle-
ri artsın ve her anlamda katma de-
ğer üretsinler istiyoruz. Bu alanda 
oluşan bir istihdam var. Bu istihda-
mı korumanın; hatta sektör büyü-
dükçe artırmanın mücadelesini ve-
riyoruz.” 

Bu iyi niyetli yaklaşımları suis-
timal edenler olduğunu hatırlatan 
Erkılınç, BİK Analitik dijital ölçüm-
leme sisteminin sorunsuz çalıştığı-
nı, kimin gerçek, kimin sahte trafik 
ürettiğini bildiklerini belirtti. 

Sayfada kalma sürelerinin hangi 
yöntemlerle artırıldığının, edep dışı 
içerik ve başlıklarla arama motorla-
rında yer tutulduğunun, SEO yön-
temlerinin manipüle edilerek hile-

li ticaretin en büyük argümanı ha-
line geldiğinin farkında olduklarını 
vurgulayan Erkılınç, “Devletin çar-
kı ağır işler ama işler; geri dönüşü 
de olmaz. O gün geldiğinde ‘ah vah’ 
etmenin de kimseye faydası yoktur. 
Bu yanlış yollara tevessül edenler, 
gerçekte bizi değil, kendilerini kan-
dırdıklarını fark ettiklerinde iş işten 
geçmiş olacak” ifadelerini kullandı.

“Dijital ölçümleme 
sisteminin arka planında 
çok büyük bir emek var”

Basın İlan Kurumu’nun dijital 
dönüşüm kapsamında gerçekleştir-
diği altyapı çalışmalarını da anlatan 
Erkılınç, yasa koyucu tarafından ta-
nınan 6 ay gibi kısa bir sürede mev-
zuat çalışmaları, dijital alt yapı ha-
zırlıkları, internet haber sitelerin-
den başvuruların alınması, kadro-
ların oluşması, dijital dönüşüm sü-
reçlerinin tamamlanması, ilanların 
sevki ve yayımının test edilmesi gibi 
birçok başlığın altından büyük bir 
başarı ile kalkıldığını ifade etti. 

“Trafik ölçümleme” diye bir çır-
pıda söylenen ihale sürecinin altın-
da donanım, yazılım ve destek hiz-
meti alımları ve onların da altında 
birçok iş kalemi bulunduğunu ak-
taran Erkılınç, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: 

“Kısacası iş ‘yazılımı yazdırdım’ 
demekle bitmiyor. 500’e yakın site-
yi 7/24 takip edeceksin. Günde en 

az 180 milyon sayfa görüntülemesi-
ne bakacaksın. 200 milyondan faz-
la veriyi işleyecek, raporlayacak ve 
bunları uzun yıllar muhafaza ede-
ceksin. Veri akışını güvenilir şekilde 
alacaksın, aldanmayacaksın ve si-
ber saldırılar karşısında kendini en 
iyi şekilde koruyacaksın ve burada-
ki donanımı 5 yıl gibi uzun bir sü-
relik ihtiyacı karşılamaya yetecek 
konteyner mimarisi düzeyinde inşa 
edeceksin. Bu sistemle birlikte en-
tegre çalışacak diğer sistemlerimi-
zin güncellenmesi, eksiklerin tespi-
ti ve raporlanması, ilave yazılımla-
rın alınması gibi ihtiyaçları karşıla-
yacaksın. Dijital dönüşüme dair bu 
yatırımlar büyük meblağlar gerek-
tiriyor, bunların altından kalkmak 
için büyük çaba harcıyoruz.”

Konuşmasının sonunda Yöne-
tim Kurulu’nun Genel Kurula sun-
duğu teklifleri başlıklar halinde 
özetleyen Erkılınç, Genel Kurulun 
alacağı kararların hayırlı olmasını 
temenni etti. 

Erkılınç’ın konuşmasının ardın-
dan Başkanlık Divanı Heyeti seçi-
mi gerçekleştirilerek başkan ve üye-
ler belirlendi. Gündemin kabulü-
nün akabinde Yönetim Kurulu Du-
rum Raporu ve Denetçiler Raporu 
okundu. Yönetim Kurulunun tek-
liflerine ilişkin sunum sonrasında 
üyeleri belirlenen İlan İşleri, Hukuk 
İşleri ve Mali İşler Komisyonları ça-
lışmalarına başladı.

BİK Genel Kurulu Toplantısı, 1 
Aralık 2023 Cuma günü yapılacak 
oturumun ardından tamamlanacak.

Erkılınç: Yanlış yollara tevessül 
edenler kendilerini kandırıyor

Basın İlan Kurumu Genel Müdürü Cavit Erkılınç, BİK Analitik dijital ölçümleme sisteminin sorunsuz çalıştığını, kimin gerçek, 
kimin sahte trafik ürettiğini bildiklerini söyledi.

BİK Genel Müdürü Cavit Erkılınç

 » Harun Yıldırım
Başkan Ceylan, “21-27 Kasım tarihleri 

arasında Muğla Meslek Yüksek Okulu Spor 
Salonu’nda düzenlenen Muğla Gençlik 
ve Spor İl Müdürlüğü Okul Sporları 
Hentbol Yıldız Erkekler İl Birinciliği 
Müsabakalarında, Köyceğiz Yunus 
Emre Ortaokulu Hentbol Takımımızın 
şampiyon olması bizlere büyük bir gurur 
yaşatmış olup 25-28 Aralık tarihleri 
arasında Isparta'da gerçekleşecek olan 
Grup Müsabakalarında İlçemizi temsil 
edeceklerdir. Bu başarıda emeği geçen tüm 
öğrencilerimizi, öğrencilerimizin ailelerini, 
Beden Eğitimi Öğretmenimiz Sayın Tülay 
Sivrikaya’yı, antrenörler Mehmet Deniz 
ve Faruk Ersoy hocalarımızı tebrik eder, 
çalışmalarında başarılar dilerim” dedi.

Yunus Emre Ortaokulu Hentbol takımı, Muğla şampiyonu oldu
Köyceğiz Yunus Emre Ortaokulu Hentbol Takımı, Belediye Başkanı Kamil Ceylan’ı makamında ziyaret ettiler.
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Yunus Emre Armağan Ortaca 
Belediye Başkan Aday Adayı oldu
CHP’de Belediye Başkan Aday Adaylığı için başvuran isimlerden bir tanesi, İmamoğlu ailesine de yakınlığı ile 

bilinen sürpriz bir isimden geldi.
Muglayerelhaber.com’da  yer 

alan habere göre, CHP’nin Muğ-
la nezdinde en fazla aday adayı olan 
ilçeler arasında yer alan Ortaca’da 
son gün sürpriz bir isim Ortaca Be-
lediye Başkan Aday Adaylığı için 
başvuruda bulundu.

Aslen Ortaca’lı olan Yunus Em-
re Armağan, CHP Belediye Başkan 
Aday Adaylığı için başvuruda bu-
lundu. Uzun yıllardır Ankara’da ya-
şayan iş insanı Yunus Emre Arma-
ğan, İmamoğlu ailesine de yakınlığı 
ile bilinen bir isim.

ORTACAYI TURİZM 
MARKASI HALİNE 

GETİRMEK İSTİYORUM
CHP İlçe Başkanlığı’na başvu-

ru dilekçesini veren Yunus Em-
re Armağan, Ortaca’nın Dalyan 
ve Sarıgerme gibi turizm destinas-
yonları ile önemli bir ilçe oldu-
ğunu belirterek, “Ortaca’nın hem 
Büyükşehir’den, hem de Ankara’dan 
yeteri kadar hizmet almadığı kana-
atindeyim. İnsanların yaşam stan-
dartlarını yükseltmek, Ortaca’yı da-
ha tanınır hale getirmek istiyorum. 
Ortaca’da altyapı, üstyapı anlamın-
da ihtiyaç olan ne varsa bu projeleri 
ivedi şekilde gerek Büyükşehir, ge-
rekse Ankara’dan getirebilmek için, 
bütçe ve proje üreteceğiz. Ortaca’yı 
bir turizm markası haline getirmek, 
uluslararası spor müsabakaları, kül-
tür ve sanat etkinlikleri ile bu mar-
kayı oluşturacağız” dedi.

“Ortacanın tarihini yeniden 
yazmak istiyorum” diyen CHP Or-
taca Belediye Başkan Aday Adayı 
Yunus Emre Armağan, “Şeffaf, ka-
tılımcı, demokratik, denetlenebi-
lir çağdaş bir belediyecilik anlayışı 
ortaya koymak istiyorum. Gelecek 
nesillerimize daha çağdaş daha sos-
yal daha yaşanabilir bir Ortaca bı-
rakmak en temel arzum olduğunu 
tüm Ortacalı hemşehrilerimle pay-
laşmak istiyorum” dedi.

Ortaca da yönetim anlayışının 
tarihiyle coğrafyasıyla kültürüyle 
ekonomisiyle tarımı ve turizm po-
tansiyeliyle herşeyden çok özen-
li olmayı gerektirdiğini düşünüyo-

rum” dedi.

BU HİZMETLER 
ZARURİYET

Ortaca’nın kronikleşmiş Oto-
park, Otogar, Sebze ve Meyve Hal’i 
ile Dalyan’daki Çekek Yeri sorunu-
nu ortadan kaldıracağız. Seçim sü-
recinde propaganda malzemesi ha-
line getirmenin bile doğru olmadı-
ğını, bunun bir zaruriyet olduğunu 
düşünüyorum.

ORTACA TARIMININ 
MARKA DEĞERİ 

OLMASI GEREKİYOR
Ortaca’nın tarım ürünleri için 

hem yurt içi, hem de yurt dışında 
yeni pazarlar oluşturmayı istedikle-
rini belirten Yunus Emre Armağan, 
“Ortaca’nın tarım ürünleri ile ilgi-
li bir marka değeri olması gerekti-
ğin düşünüyorum. Bunu da İstan-
bul, Ankara gibi büyük şehirlerle 
yapacağımız girişimlerle, bir marka 
yönetimi anlayışı ile limonu, porta-
kalı, narı, mandalina, Dalyan Kefali 
gibi tarım ürünlerimizi, daha iyi ta-
nıtacağımız bir süreç başlatmak is-
tiyorum” dedi.

BİRİKİMİMİ ORTACA 
İÇİN KULLANMAK 

İSTİYORUM
15 yıldır Ankara’da yaşadığını 

belirten Armağan,”15 yıllık Ankara 
tecrübemiz var. Hem siyasette, hem 
bürokraside bir geçmişimiz ve ciddi 
tecrübemiz var. Bakanlıklarla, proje 
üretme noktasında neyi nasıl yap-
mamız gerektiği konusunda bir bi-
rikim var. Bu birikimi Ortaca için 
kullanmak istiyorum, ben Ortacayı 
Egenin incisi haline dönüştürmek 
istiyorum” dedi.

Yunus Emre Armağan son ola-
rak, “Yönetme anlayışımız ve tar-
zımızla, hafızalarda ve gönüllerde 
yer etmek için sosyal demokrasinin 
bir meşalesini de Ortaca’da yakmak 
için bende varım diyorum. 2024 ye-
rel seçimlerinde Ortaca’da birlik-
te iktidar olmak için tüm inancım 
tüm kararlılığımla CHP’den aday 

olduğumu ilan ediyorum” dedi.

YUNUS EMRE 
ARMAĞAN KİMDİR?

Yunus Emre Armağan Ortaca’da 
doğdu. Bir kız babası olan Ar-
mağan, ilk ve orta öğrenimini 
Ortaca’da bitirdi. Ortaca Ahmet 
Ateş Ticaret ve Meslek Lisesi’nde 
eğitimini tamamladıktan sonra bir 
süre Dalyan’da turizm sektörün-
de faaliyet gösterdi. Daha sonra 
Ankara’ya yerleşen Armağan, Ana-
dolu Üniversitesi Uluslararası İlişki-
ler Bölümü’nden mezun oldu.

STK’larda birçok faaliyette bu-
lunan Yunus Emre Armağan, Türk-
Çin İpekyolu Ekonomik ve Kültü-
rel İşbirliği çerçevesinde Muğla’nın 
gelişip kalkınması adına balıkçılık 
alanından madene, turizmden ta-
rım ürünlerine kadar birçok sektör-
de girişimde bulundu. Çin’de birçok 
iş insanı ile görüşmüş, önemli iliş-
kiler kurmuştur. Bodrum, Muğla 
ve Fethiye Ticaret Odaları işbirliği 
ile Çin’deki birçok iş insanı heyetini 
Muğla’da ağırlamış ve yatırım fırsat-
ları sunmuştur.

Aynı zamanda kültürel alanda 
da çalışmalar yürüten Yunus Em-
re Armağan, Sırbistan’ın başken-
ti Belgrad’da bulunan Nicola Tes-
la Müzesi’nin Türkiye’ye getirilme-
si için müze yönetimiyle anlaşmış-

tır. Çocuklara ve gençlere bilimi 
sevdirecek ve onların ufkunu aça-
cak projeler üretmeyi kendisine bir 
görev sayan Armağan, Nicola Tes-
la Müzesi’ndeki eserleri Türkiye’ye 
taşımayı hedefliyor. Çocuklara ve 
gençlere ilham vermesi ve ışık tut-
ması için elektrik ve elektronik icat-
ların mucidi olan Nicola Tesla’yı, 
daha yakından tanıtmak, anlatmak 
amacıyla eserlerini inceleyebilme 
şansı vermeyi hedefliyor.

Ayrıca özel sektörde firması bu-
lunan Yunus Emre Armağan, na-
zım ve koruma amaçlı imar planla-
rı, kentsel tasarım ve kentsel dönü-
şüm alanında pekçok proje üreten 
tecrübeli genç bir girişimci.

Deneyimleri;
2011-2015: Muğla Eğitim Çev-

re Koruma ve Dayanışma Vakfı Da-
nışma Kurulu Üyeliği

2011-2016: Türk-Çin İpekyolu 
Ekonomik ve Kültürel İşbirliği Der-
neği Yönetim Kurulu Üyeliği

2011-2016: Uluslararası Yatırım 
Komitesi Komite Başkanlığı

2014-2016: Fethiye Ticaret Oda-
sı Genel Koordinatör

2016-Halen: Lavanta Tanıtım ve 
Araştırma Derneği Denetim Kuru-
lu Üyesi

2016-Halen: Altınoran İmar 
Planlama Hizmetleri Tic.A.Ş. Yöne-
tim Kurulu Başkanı

2017-Halen: Aristo Strateji Yö-
netimi ve Danışmanlık A.Ş. Yöne-
tim Kurulu Başkanı

Eğitimi:
2014-2018: Anadolu Üniversite-

si Uluslararası İlişkiler Bölümü
2004-2007: Ortaca Ahmet Ateş 

Ticaret ve Meslek Lisesi

KADES Ve Kadına Karşı 
Şiddet Bilgilendirmesi Yapıldı

25 Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele Günü 
etkinlikleri kapsamında Ortaca’da kadına karşı şiddet ve Kadın Acil Destek 

(KADES) uygulaması hakkında bilgilendirme gerçekleştirildi.

 » Harun Yıldırım
25 Kasım Kadına Yö-

nelik Şiddete Karşı Ulus-
lararası Mücadele Gü-
nü etkinlikleri kapsamın-
da Ortaca’da kadına karşı 
şiddet ve Kadın Acil Des-
tek (KADES) uygulama-
sı hakkında bilgilendirme 
gerçekleştirildi.

Kadına Yönelik 

Şiddete Karşı Uluslararası 
Mücadele Günü 
etkinlikleri kapsamında 
Ortaca İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ve Ortaca İlçe 
Jandarma Komutanlığı 
personelinden oluşan 
ekip, Ziraat Bankası 
önünde kadına karşı 
şiddet ve Kadın Acil 
Destek (KADES) 

uygulaması hakkında 
bilgilendirme uygulaması 
yaptı.

Etkinliklerde çok sayı-
da kadın ve erkeğe kadı-
na karşı şiddet, şiddet tür-
leri, şiddete karşı alınacak 
tedbirler ve Kadın Acil 
Destek (KADES) uygula-
ması hakkında bilgi vere-
rek broşür dağıttı. Ayrıca 

KADES uygulamasını te-
lefonuna yüklemek iste-
yen kadınların telefonla-
rına KADES uygulaması 
yüklendi.

Etkinlik standı-
nı ziyaret eden Orta-
ca Belediye Başkanı Alim 
Uzundemir’de yetkililer-
den KADES uygulaması 
hakkında bilgi aldı.

Muğla Valiliği’nden duyuru
Balıkçılık ve Su Ürünleri Sektöründe Yaşanan Sorunların Araştırılarak Alın-
ması Gereken Tedbirlerin Belirlenmesi Amacıyla Kurulan Meclis Araştırma-
sı Komisyonu; 3 Aralık 2023 tarihinde balıkçılık ve su ürünleri ile ilgili faali-
yetleri yerinde incelemek, sektör temsilcileri ve bilim insanları ile istişareler-
de bulunmak ve yaşanan sorunları tespit etmek amacıyla Muğla’da incele-
melerde bulunacaktır.
Muğla Programı 3 Aralık 2023 Pazar 
09.00-09.15 Güllük Liman Başkanlığına Hareket
09.15-13.00 Noordzee Barge Balık Çiftliği yerinde incelemesi 
13.15-14.00 Yem Fabrikası (Skrettin) Yerinde İnceleme
14.00-15.00 Öğle Yemeği (Muğla Kültür Balıkçıları Derneği)
15.00-16.00 Paketleme Tesisi Yerinde İnceleme (Kılıç Deniz Ürünleri)
16.15-17.15 Toprak Havuz Balıkçılığı Yerinde İnceleme (Avşar Ovası)
17.30-19.00 İstişare Toplantısı (Sektör Temsilcileri, İl ve İlçe Tarım Orman 
Teşkilatı Su Ürünleri Birimleri katılımı ile) (Roseira Otel Toplantı Salonu)
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